

December 17, 2009

Le 17 décembre 2009

Coram: McLachlin C.J. and Abella and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Peari Morrow and Brea Pedersen

Peari Morrow et Brea Pedersen

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Jian Yue Zhang, Xiao Fei Wei, Insurance Bureau of Canada and Her Majesty the Queen in Right of Alberta

Jian Yue Zhang, Xiao Fei Wei, Insurance Bureau of Canada et Sa Majesté la Reine du chef de l'Alberta

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Numbers 0801-0041-AC, 0801-0044-AC and 0801-0067-AC, 2009 ABCA 215, dated June 12, 2009, is dismissed with costs to the respondents Jian Yue Zhang, Xiao Fei Wei and Her Majesty the Queen in Right of Alberta.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéros 0801-0041-AC, 0801-0044-AC, et 0801-0067-AC, 2009 ABCA 215, daté du 12 juin 2009, est rejetée avec dépens en faveur des intimés Jian Yue Zhang, Xiao Fei Wei et Sa Majesté la Reine du chef de l'Alberta.

C.J.C.
J.C.C.